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W odpowiedzi na Pana interpelacjg dotyczqcqmonta2u wiat na pzystankach MPK informujq, 2e

monta2 wiat pzystankowych dokonywany jest gl6wnie w miejscach gdzie obsenrowane sqdu2e potoki

pasa2er6w oczekujqcych na autobus. Lokalizacja wiat oraz wymiana zniszczonych obiektow odbywa sig

sukcesywnie w miarg posiadanych Srodk6w finansowych,

Dodatkowo Gmina Miasto Wloclawek zabiega o pozyskiwanie na ten cel Srodk6w zewnqtznych.

Dotychczas dokonano pzebudowy 5 pzystankow na terenie miasta, gdzie zlokalizowane zostaly

nowoczesne, pzestronne wiaty pzystankowe. Obecnie oczekujemy na podpisanie umowy na

dofinansowanie do pzebudowy 10 pzystank6w, W pzyszlym roku planowane jest zlo2enie wniosku

obejmujqcego realizacjq 30 pzystank6w.
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